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bhkj
Vložil Jirka - 13/11/2012 15:35
_____________________________________

Ještě k Hanky příspěvku, kterého jsem si nevšiml. Ta tráva už neni problém. Bejvaly časy, kdy jsem
dával několik gramů denně. Teď přes den nehulim vůbec(vyjma stavu ve kterým jsem byl v SO). A
dávam si tak 0,2g na večír, když přijdu z piva, protože mam jinak problém s usínáním a spánkem jako
takovým. To že tráva je oproti chlastu dětská slavnost je pravda(ne, že by byla neškodná). Abych pravdu
řekl, moc rád bych se zítra probudil v někde v Číně nebo Japonsku, kde lidi prosedí půl dne u šálku čaje
a chlast tam ve společenském dění figuruje minimálně. Čím jsem starší, tím mám hlubší dojem, že
alkohol je nástroj moci..

============================================================================

Re: bhkj
Vložil Alkoholik - 14/11/2012 17:21
_____________________________________

S tvým názorem naprosto souhlasím. Opilý národ je neškodný. Boju s tím hnusem 15let a zatím
marně.Tolerování alkoholu se nedá jinak vysvětlit. Myslím, že je ta nejtvrdší droga...

============================================================================

Re: bhkj
Vložil Liba - 15/11/2012 05:31
_____________________________________

Alkoholismus je nejtěžší tím, že je v genech, čili zděděný, bohužel.Fety se naučíš, odnaučíš,
alkoholismus máš v sobě pořád, proto je to nevyléčitelná nemoc.Léčí se jen trvalou abstinencí.
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